
Zápis z jednání Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460 ze dne 14.10.2020  

  

Přítomní  

Za zřizovatele:  

Mgr. Petr Hamáček  

Ing. Miroslav Kazda  

Ing. Hana Makovičková  

  

Zvoleni za rodiče:  

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D.  

Mgr. Jan Fink  

Mgr. Radka Koláčná  

  

Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá  

   

Zvoleni za učitele:  

Mgr. Daniela Havelková  

Mgr. Jana Dobiášovská  

Mgr. Libor Švandrlík  

  

Průběh jednání:  

  

1. Ředitelka školy Mgr. Blanka Kalátová Lisá přivítala všechny přítomné, vysvětlila důvod on-line 

setkání, seznámila s funkcemi MS TEAMS, které mohou být během jednání užitečné  

2. Všichni účastníci se v krátkosti představili  

3. Ředitelka školy zdůraznila význam školské rady a představila program, který byl schválen  

4. Jednací řád ŠR   

Mgr. Petr Hamáček navrhl jako vhodného kandidáta na předsedu školské rady Doc. Mgr. Tomáše  

Kozla Ph.D. Jeho kandidaturu podpořili i Ing. M. Kazda, Mgr. Jana Dobiášovská, Mgr. Daniela 

Havelková i Mgr. Blanka Kalátová Lisá, Tomáš Kozel se zdržel hlasování, ostatní přítomní jednomyslně 

jeho zvolení podpořili. Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D. byl zvolen předsedou školské rady.  

5. Nově zvolený předseda školské rady Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D. přenechal řízení schůze 

ředitelce školy  



6. Schválení výroční zprávy šk. rok 2019/2020  

Diskuse k navržené výroční zprávě  

Dotaz od Doc. Mgr. Tomáše Kozla Ph.D., co znamená obec 3. Ing. Kazda vysvětlil, že je to obec s 

rozšířenou působností (rozsah pravomocí)  

Dotaz od Doc. Mgr. Tomáše Kozla Ph.D. ke s. 41 - v jaké věci byla stížnost. Ředitelka školy vysvětluje a 

sděluje, že stížnost byla přešetřena a stížnost shledána nedůvodnou.  

Výroční zpráva jednomyslně schválena  

7. Nový školní řád a jeho schválení  

Ředitelka školy v krátkosti vysvětlila důvod změny v oblasti distanční výuky a dalších již drobných 

změn, které souvisí se změnami ve Školském zákoně  

Diskuse k navrženému Školnímu řádu:  

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D. vznesl dotaz s. 7 bod 7.1 písmeno g (žák cizinec), jaké lhůty musíme 

dodržovat. Ředitelka školy vysvětluje, že škola musí aktivně na adresu pobytu poslat výzvu, po 

uplynutí lhůty dané zákonem může žáka vyřadit z dokumentace  

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D. s. 8 – jsou uvedeny pojmy distanční výuka denní a smíšená. Proč se 

neuvádí prezenční a kombinovaná jako na vysokých školách, jaký je důvod?  Ředitelka školy 

vysvětlila, že vycházíme ze znění zákona.  

Školní řád jednomyslně schválen, od 15. 10. 2020 nabude účinnosti a ředitelka školy jej zveřejní na 

stránkách školy a rozešle rodičům v systému Bakaláři.  

8. Různé:   

Mgr. Petr Hamáček seznámil účastníky s průběhem veřejné zakázky (výpočetní technika do škol), 

koncem listopadu by měly být dodány notebooky, tablety dříve. Zřizovatel se snažil jednat co 

nejrychleji v rámci zákona o veřejných zakázkách.  

Mgr. Jan Fink vznesl dotazy, zda došlo ke zvýšení nákladů školy na školení, dezinfekce (jak se podařilo 

škole tyto výdaje pokrýt) v době od března 2020 a zda škola eviduje nároky rodičů na technické 

vybavení. Jak mají rodiče postupovat, pokud mají požadavky na IT techniku.  

Ředitelka odpověděla, že k výpadkům financí došlo, ale rok bychom měli uzavřít s vyrovnaným 

rozpočtem. Již v září každý třídní mapoval situaci v rodinách, jak je zajištěno pokrytí internetem a 

jestli je ICT vybavení dostatečné. Rodiče, kteří vznesou požadavek, musí aktivně požádat, požadavek 

je předán správci sítě Mgr. Radku Záhorovi, ten sepíše smlouvu o zápůjčce, tablet je pak předán proti 

podpisu zákonnému zástupci. K dnešnímu dni je většina zařízení rozpůjčována. Máme přesné rozvrhy 

distanční výuky. Děti v režimu offline monitorujeme a podporujeme. Zprostředkováváme jednání s 

neziskovými společnostmi. Byla snaha, aby video hodiny neměly najednou sourozenci. Bez připojení 

na internet jsou jednotky žáků.  

Doc. Kozel vyjádřil podporu a uznání učitelům během distanční výuky.  

Ředitelka školy dokládá, jak všichni pracovníci školy již v srpnu vyhodnotili distanční výuku z období 

od březen do června 2020. Od začátku školního roku se všichni (pedagogičtí pracovníci i žáci) učili 

pracovat v MS TEAMS a jsou nyní na DV připraveni.  



Ing. Miroslav Kazda připomněl, že škola zajištuje výuku pro děti integrovaného záchranného systému 

i ostatních profesí během uzavření škol a poděkoval paní ředitelce.  

Mgr. Radka Koláčná se dotázala na počet těchto žáků. Ředitelka školy sdělila, že dnes se jednalo o 10 

dětí, ale počítáme s navyšováním počtu, jedná se hlavně o děti zaměstnanců Věznice Valdice, 

sociálních služeb a ON Jičín, ale i děti zdravotníků soukromých ordinací. Na jaře chodilo průměrně 7 

dětí. Paní ředitelka ale upozornila, že se jedná často i o dvanácti hodinové směny, do 18 i 20 hodin, 

dokonce i děti mladší šesti let. Ing. Kazda zdůraznil, že škola takto pracuje pro celý okres Jičín.  

Mgr. Petr Hamáček také vyjádřil poděkování a vyzdvihl práci pedagogů.  

9. Ředitelka školy poděkovala za účast a ukončila jednání Školské rady.  

  

V Jičíně 14. 10. 2020  

 

doc. Mgr. Tomáš Kozel, Ph.D.   předseda školské rady  

  

Zápis provedla Mgr. Daniela Havelková  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


